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Styrelsemöte SPF Seniorerna Vattudalen 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte tisdagen den 21 Februari 2023 
           
Närvarande: Staffan Oscarsson, Jan-Ola Bergqvist, Anders Andrée, Birgitta Deffby, Eva Bredin. 
 
§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande Staffan Oscarsson hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2  Anmälan av övriga frågor 
Uppvaktningar, Val av repr. till Distriktsstyrelsen, Föreningsmässa, Kommunbidrag, Tunnbröd till lotteri,  
SPF-appen, Inköp Ljudanläggning. 
 
§ 3  Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. Anders A valdes till sekreterare. 
 
§ 4  Val av justerare 
Jan-Ola Bergqvist valdes till justerare av protokollet.  
 
§ 5  Genomgång av föregående protokoll 
Föregående protokoll lästes upp, godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 6  Medlemsrapport 
I dagsläget har vi 254 medlemmar.  
 
§ 7  Friskvård  
Pågående friskvårdsaktiviteterna diskuterades. Sprida info om dessa. 
Bio är en form av friskvård. Birgitta Deffby undersöker möjligheten att visa bio på dagtid. 
När kan vi förvänta oss att bio återupptas av Folkets Hus-föreningen. 
 
§ 8   KPR/RPR-frågor 
Jan-Ola Bergqvist informerade om mötet i KPR den 8 december. Aktuella ärenden var bl a   

• Träff för utbildning av nya deltagare (Göran Bergström ej med). 
• Bankomaten. Kommunen & KPR tar kontakt med företaget om att flytta den. 
• Tillgänglighetsrådet ska genomföra en vandring med Rullator för att inventera  

framkomligheten i samhället. 
• Ersättning till deltagare i KPR diskuterades. 
• Nästa möte den 25 Maj. 

 
§ 9  Diverse inbjudningar 
Det kommer flera inbjudningar till digitala konserter som kan ses i egen TV mot ”valfri” ersättning. 
Detta tack vare REAKT LIVE med stöd från Kulturrådet med mål att nå ut till Sveriges Seniorer.   
Anders André lägger ut dessa i SPF-appen och på vår hemsida. 
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§ 10  Studieverksamhet 

• Studiecirkeln ”IT för Seniorer” tas upp till hösten.  
Den IT-cirkel som startade nu i februari avslutas pga lågt intresse. 

• Övriga cirklar fortsätter som planerat. 
 

§ 11  Program- och resekommitté, program våren 2023 
• Berit E informerade om Föllingerevyn. Resan blir den 1 juli och vi har 50 biljetter. 
• Anders A undersöker med SAGA om att kunna sätta upp information på deras inglasade anslagstavla. 
• Anders A kollar med Team Sportia och Sportringen om priser till Pimpeltävlingen. 
• Inköp av Tunnbröd till månadslotterier minskas till 25 påsar pga högre pris (70:-/st). 

 
§ 12  Årsmötet 
Dagordningen presenterades och godkändes. 
Sola ordförande och Kerstin sekreterare. 
Eva Bredin med förplägnadskommité står för fikat. (Semlor och Kaffe) 
Birgitta D tog upp frågan om hur vi ska lyckas rekrytera fler i föreningen till det viktiga inte arbetet. 
(Styrelsen, kommittéer mm) 
 
§ 13  Reviderade stadgar 
Staffan Oscarsson jobbar med revideringen av stadgarna som kommer att presenteras på årsmötet.  
 
§ 14  Övriga frågor 

• Staffan har kontakt med valberedningen genom Birgitta Deffby inför aktuella val på årsmötet. 
• Styrelsen beslutade att ta upp frågan om ersättning även för medlemsansvarig/IT-ansvarig på årsmötet.  
• Styrelsen beslutade att avvakta med facebook-grupp som informationskanal för medlemmar i SPF 

Vattudalen. De digitala informationskanaler som vi redan har dvs, sms, hemsidan och SPF-appen är i 
dagsläget tillräckligt.  

• Styrelsen beslutade att framföra ett önskemål till kassören om digital medverkan vid nästa styrelsemöte. 
• Förslag om inköp av Ljudutrustning avslogs. 
•  Deltagande i Föreningsmässan som hålls i Östersund  

Beslut att vi inte deltar. Kan bli aktuellt att delta vid en mässa i maj. 
• Vi har 7 platser vid Distriktsstämman. Val av deltagare görs vid nästa styrelsemöte. 
• Staffan kontaktar kommunen ang. föreningens kommunbidrag (2022 och 2023). 
• Beslut att födelsedagar uppmärksammas med SMS vid 70,75,80.  

Med blommor vid 90, 100…..  
 
§ 15  Fika nästa möte 
Anders Andrée fixar fika till nästa möte den 21 mars. 
 
§ 16  Mötets avslutande 
Styrelsemedlemmarna tackade Staffan för fikabrödet till mötet.  
 
Vid protokollet   Justeras 
 
Anders Andrée   Jan-Ola Bergqvist 


